
Mislim, da je srednja šola najlepše obdobje v našem življenju. Spoznaš veliko novih ljudi in 

tako stkeš nova prijateljstva. Gre pa tudi za poseben korak v življenju, ko se odločamo o svoji 

prihodnosti in nismo ravno prepričani, kam točno bi se usmerili. Menim, da se sama bolje ne 

bi mogla odločiti.  

 

Z vpisom v program kemijski tehnik sem pridobila ogromno znanja predvsem na področju 

kemije in dela v laboratoriju, kar mi pri študiju kemije pride še kako prav. Res je, da so pri 

splošnih predmetih, kot sta matematika in fizika, gimnazijci v prednosti, a vidim, da imam tudi 

na teh področjih ogromno podlage z naše šole.  

 

Šola organizira tudi projektne dneve, ki so nam dijakom resnično ostali v lepem spominu, saj 

smo se tako le še bolj povezali kot razred. Pa da ne pozabim na maturo, ki se je večina dijakov 

malo boji, a verjemite, da kljub tistemu malemu stresa so spomini na maturo zelo lepi, kajti gre 

za zrelostni izpit, kjer res pokažemo, koliko smo se naučili v preteklih štirih letih. Z moje 

izkušnje lahko povem, da so nas profesorji zelo dobro pripravili, tako da ni razloga za skrb.  

 

Po končani srednji šoli sem tako pridobila poklic kemijska tehnica, ki pa odpira mnogo vrat 

tako na zaposlitveni kot tudi na študijski poti.  

 

 
  

 


